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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 14 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 / 

ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 3:45:10’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 14.03.23… 

 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (7η & 8η 

14/3/2023) 

●●● ερώτηση από το 0:23:45’ …έως το 0:24:55’ …από τα 3:45:10’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απάντηση από το 1:13:05’ …έως το 1:15:05’ …από τα 3:45:10’ λεπτά του βίντεο…!!! 

…………………………………………………. 

●●● 0:23:45’… ΚΡΑΝΙΑΣ… έφτασαν στα αυτιά μας παράπονα από κάτοικο της 

Νεράϊδας… ότι έχει από το 2010… που προσπαθεί να γίνει μια διάνοιξη ενός δρόμου στο 

χωριό… 40 μέτρων… για να φτάνει στο σπίτι του… και από το 2010… ακόμα δεν έχει 

ανοίξει… από ότι μου είπε έκανε και πρόσφατα κρούση και προς εσάς… τώρα τον τελευταίο 

καιρό… είναι δυνατόν…??? …στη εποχή που ζούμε… να υπάρχει σπίτι και να μην έχει 

δρόμο… να φτάσει ο άνθρωπος… να περάσει… ως εκεί…  

●●● 0:24:09:… ΚΡΑΝΙΑΣ… να θυμίσω… προτελευταίο… το πρόβλημα των 

ανεπιτήρητων… είδα ανάρτηση στο facebook… Αντιδήμαρχε… ότι ο Δήμαρχος… στις 

5.5.2019… έχουν συγκεκριμένη αναφορά… στις 5.5.2019… στην Νεράϊδα… σε ομιλία 

του… εσείς κε Δήμαρχε… υποσχεθήκατε ότι… το πρώτο που θα δείτε… μόλις θα 

εκλεγείτε… θα είναι τα ανεπιτήρητα… και ρωτάνε… δεν ξέρω αν το είδατε… την ανάρτηση 

αυτή… τί έχει γίνει…??? …ακόμα…??? …και μάλιστα προσπαθούν να συνεννοηθούν 

μεταξύ τους για να κάνουν συνάντηση με τον Αντιδήμαρχο… δεν το κατάφεραν ακόμα… και 

αυτό γιατί τον τελευταίο καιρό… οι δρόμοι έχουν «στολιστεί» λέει από τα ζώα για το 

Πάσχα… καταλαβαίνετε… (0:24:55’) 

…0:52:35… αρχή απαντήσεων Δημάρχου…  

…0:52:36… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… ΣΑΤΑ… στα χωριά… 2.000.000 ευρώ… έχει 

ολοκληρωθεί στο 70%... αυτή τη στιγμή γίνονται εργασίες στην Πτελοπούλα… & Αγ. 

Θεόδωρο… & στον πρώην Δ. Κάμπου… μέχρι το καλοκαίρι θα έχει ολοκληρωθεί παντού… 

…0:57:37… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ολοκληρώνονται οι παιδικές χαρές και στα χωριά…  

…0:58:10… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… νέο Δημαρχείο…  

…0:58:50… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… οδοφωτισμός…  

…1:02:20… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… αγροτική οδοποιία… 

…1:03:27… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… συντηρήσεις ορεινών περιοχών… 

●●● ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ… ΠΟΥ ΑΦΟΡΟΥΝ ΤΟ ΧΩΡΙΟ ΜΑΣ… 

●●● 1:12:03… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… για διάνοιξη δρόμου (στη Νεράϊδα)… να πώ εδώ πέρα 

ότι… στις διανοίξεις… είναι φυσικό όταν έχει… κάποιος το σπίτι του να θέλει και μια 

διάνοιξη… έτσι… λέμε στο 2023… υπάρχουν δρόμοι οι οποίοι… δεν έχουν διανοιχθεί… και 

μέχρι τώρα… και πρίν δεν ήταν διανοιγμένοι… υπάρχουν όμως περιπτώσεις… που τα 

προβλήματα τα οποία… παρουσιάζονται δεν… δεν σας τα παρουσιάζουν… οι πολίτες… 

δηλαδή όπως σας είπε ο κος Σβερώνης… σε μια περιοχή υπάρχουν… μπροστά ιδιοκτησίες… 

οι οποίες… στις οποίες δεν δίνουν συναίνεση… οι πολίτες που είναι πιο μπροστά… σε ένα 

άλλο… σε μια άλλη περίπτωση… με καθαρισμό δρόμου… πάλι στα ορεινά… στην περιοχή 

της Νεράϊδας… στείλαμε τον άνθρωπο… ο οποίος κατάγεται από εκεί… και έχει και 

μηχανήματα… μας τον υπέδειξε ο ίδιος ο πολίτης… να στείλουμε αυτόν… και είπε ότι δεν 

γίνεται… βρίσκεται σε τέτοιο μέρος… και τέτοια κλήση δρόμου… που φοβάμαι να πάω… 

μάλιστα δεν ξέρω αν το καλοκαίρι… που θα υπάρχουν καλύτερες συνθήκες… αν μπορέσει 



να ξανα πάει να κάνει… την συντήρηση του δρόμου… και όχι την διάνοιξη… γιατί εκεί 

έχει… διανοιχτεί… (1:13:04)…  

●●● 1:13:05’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για τα ανεπιτήρητα… το έχουμε συζητήσει 

πολλές φορές… η δημοτική αρχή…  

…1:13:09:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…για τα ανεπιτήρητα…(διακοπή από κάτω)…  

…1:13:10’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ναι… να πείτε κε Αντιδήμαρχε… 

…1:13:11’:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…για τη συνάντηση… ότι έγινε κάποια πρόταση κ.λ.π.. 

δεν έγινε καμία τέτοια πρόταση…  

…1:13:17’:… ΚΡΑΝΙΑΣ… δεν σας ζήτησαν ακόμα… θα σας ζητήσουν… επειδή έχουν 

πρόβλημα σοβαρό…  

…1:13:11’:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ… όποτε θέλουν… εγώ είμαι ανά πάσα στιγμή 

διαθέσιμος… δεν έχω κανένα πρόβλημα να συναντηθώ μαζί τους… αλλά μέχρι τώρα 

κανένας δεν έκανε καμία νύξη για συνάντηση…  

●●● 1:13:43’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… θα πούμε… θα σας πώ και για τη 

διαδημοτική…να πούμε λοιπόν για τα ανεπιτήρητα… ότι… έχουν γίνει βήματα… είναι ένα 

εγχείρημα που δεν είναι τόσο απλό… δεν υπάρχουν άνθρωποι…που να μπορούν εύκολα να 

πιάσουν τα ανεπιτήρητα… γιατί είναι ζώα άγρια…που δεν πλησιάζονται… εδώ θα έπρεπε να 

πάμε σε παλιές εποχές με καουμπόϋδες… για να τα πιάσουν… εμείς έχουμε δείξει ποια είναι 

η βούλησή μας… κάναμε κάποιες κινήσεις… μακάρι να μπορέσουμε… είναι πραγματικά ένα 

θέμα που απασχολεί… τους κατοίκους εκεί… και γι’ αυτό και το φέρνουν συνεχώς στη 

συζήτηση… και ενοχλούν και εσάς… αλλιώς δεν υπήρχε λόγος…  

●●● 1:14:21… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…να συμπληρώσω κάτι δήμαρχε…??? …πρέπει να 

πάρουμε την άδεια… να τα τουφεκίσουμε με αναισθητικές… να τα ναρκώσουμε… και να τα 

κλείσουμε μέσα… δεν μας επιτρέπει ο νόμος… δεν έχουμε το δικαίωμα… ούτε να κάνουμε 

μια περίφραξη… να βάλουμε μέσα… καρπό… για να ρθούν μέσα να τα κλείσουμε… και να 

τα πιάσουμε… δεν έχουμε την δικαιοδοσία αυτή… λοιπόν… ανά πάσα στιγμή… αν μας 

δώσει την άδεια ο εισαγγελέας… εμείς μπορούμε να τα πιάσουμε… αλλά απαγορεύεται 

λέει… να τα κλείσεις με αυτό τον τρόπο… δεν ξέρω τώρα τί διατάξεις είναι… τις 

ψάχνουμε… δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι παράνομο… να πάμε και φυλακή… αλλά να 

είστε σίγουροι ότι… εμείς προσπαθούμε… με κάθε τρόπο να το λύσουμε… το πρόβλημα 

αυτό… προσπαθούμε… ευχαριστώ… (1:15:05’)…  

 

……χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……… 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… την επόμενη μέρα… 

____________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / ΤΕΤΑΡΤΗ 15 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 

 

●●● αρμόδιοι του δήμου μας Καρδίτσας… αφήστε τα λόγια και λύστε το πρόβλημα όπως 

ακριβώς το έλυσαν οι συνάδελφοί σας στον δήμο Λευκάδας…!!! …με τον ίδιο ακριβώς 

τρόπο…!!! 

●●● κοινοποιούμε προς ενημέρωση όλων μας… και ιδίως για όσους υποφέρουν από τα 

ανεπιτήρητα για να τα θυμούνται αυτά όταν βρεθούν μπροστά στην κάλπη…!!! 

…ευχαριστώντας ταυτόχρονα (για ακόμα μια φορά) τόσο τον δημοτικό σύμβουλο και αρχηγό 

της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά που ξαναρώτησε… όσο και την μεγάλη 

ενημερωτική ιστοσελίδα Karditsalive που αποδεικνύει συνέχεια ότι είναι σταθερός 

συμπαραστάτης στον αγώνα μας για λύση του προβλήματος με τα ανεπιτήρητα…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει τα εξής… 

●●● «Παραμένει το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα στη Νεράϊδα. 

●●● Έχει χαθεί ο λογαριασμός για το πόσες φορές έχει απασχολήσει το Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας, το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της Νεράϊδας και της ευρύτερης 

περιοχής με τα ανεπιτήρητα βοοειδή. 

●●● Στη συνεδρίαση της Τρίτης 14 Μαρτίου ήρθε για μία ακόμη φορά, γεγονός που 

αποδεικνύει ότι παρά τις δεσμεύσεις αλλά και τις ενέργειες που αναμφίβολα γίνονται, 

παραμένει οξυμένο και ιδιαίτερα δυσεπίλυτο. 



●●● Αναφερόμενος επ’ αυτού σε ερώτησή του ο κ. Κρανιάς, μίλησε για αύξηση του 

πληθυσμού, για παράπονα των κατοίκων που επιχειρούν να κλείσουν ραντεβού με τον 

αρμόδιο αντιδήμαρχο χωρίς να το έχουν καταφέρει και για «στόλισμα» του δρόμων του 

οικισμού από τα ζώα ενόψει Πάσχα… 

●●● Απαντώντας ο δήμαρχος κ. Τσιάκος είπε ότι έγιναν βήματα για τη αντιμετώπιση του 

προβλήματος αλλά υπάρχουν δυσκολίες. Τα ζώα, είπε, είναι άγρια και απαιτείται πολύ 

εξειδικευμένος χειρισμός, από προσωπικό που δεν είναι εύκολο να βρεθεί. Εξέφρασε πάντως 

την βεβαιότητα ότι η προσπάθεια θα συνεχιστεί και θα υπάρξουν αποτελέσματα. 

●●● Παρεμβαίνοντας ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου, υπογράμμισε πως για την 

διαχείριση του ζητήματος υπάρχουν και λεπτά νομικά ζητήματα. Χαρακτηριστικά ανέφερε 

πως ακόμα και η προσπάθεια συγκέντρωσης των ζώων σε περιφραγμένο χώρο μέσω της 

προσφοράς τροφής, απαιτεί εισαγγελική άδεια, οπότε η κάθε κίνηση πρέπει να γίνεται πολύ 

προσεκτικά και τηρώντας το γράμμα του νόμου.». 

●●● αυτά για αρχή απόψε… για κατ’ αρχήν ενημέρωση όλων μας… γιατί θα ακολουθήσουν 

και άλλες αναρτήσεις μας τις επόμενες μέρες… τόσο για τα όσα κατά λέξη ακούστηκαν 

απόψε στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… όσο και για όλα όσα έγιναν (και δεν έγιναν 

ενώ μπορούσαν να γίνουν) αυτή την 4ετία… για τη λύση του προβλήματος με τα 

ανεπιτήρητα…!!! 

●●● κλείνουμε ξανατονίζοντας… και φωνάζοντας δυνατά… 

●●● αρμόδιοι του δήμου μας Καρδίτσας… αφήστε τα λόγια και λύστε το πρόβλημα όπως 

ακριβώς το έλυσαν οι συνάδελφοί σας στον δήμο Λευκάδας…!!! …με τον ίδιο ακριβώς 

τρόπο…!!! 

 

…….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………. 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… μετά από 2 μέρες… μαζί με το 

απόσπασμα του βίντεο… 

____________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 17 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 

 

●●● ανεπιτήρητα… έθιξε πάλι το ζήτημα προχθές (την Τρίτη 14.3.2023) το βράδυ στην 

συνεδρίαση του Δ. Σ. Καρδίτσας… ο Δημοτικός Σύμβουλος και αρχηγός της παράταξης 

«Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλης Κρανιάς…!!! …χωριανοί ακούστε με τα ίδια τα αυτιά σας τις 

απαντήσεις…!!! …ναι κε Δήμαρχε… ήταν Κυριακή του Θωμά… στις 5 Μάη 2019… όταν 

κάνατε την προεκλογική σας επίσκεψη στη Νεράϊδα… στο καφενείο του Καραμέτου… όπου 

σύσσωμοι οι κάτοικοι σας έθεσαν το μέγα αυτό ζήτημα με τα ανεπιτήρητα… και είπατε θα το 

λύσετε πρώτο… αν εκλεγείτε Δήμαρχος… εκλεγείκατε… και φτάσαμε στους τελευταίους 

μήνες της θητείας σας να μας λέτε ότι τώρα… «θα»… «ζητήσετε άδεια από τον 

εισαγγελέα»…??? …σοβαρά μιλάτε…??? …4 ολόκληρα χρόνια γιατί δεν το ζητήσατε 

αυτό…??? …4 ολόκληρα χρόνια γιατί δεν εφαρμόζετε την ίδια ακριβώς λύση που έδωσαν οι 

συνάδελφοί σας στον Δήμο Λευκάδας…??? …ο κ. Κουφόπουλος μίλησε μαζί τους και τα 

ξέρει όλα καλά… τον αλλάξατε και έκτοτε δεν προχώρησε τίποτα…!!! …γιατί ο 

αντικαταστάτης του κ. Κουφόπουλου δεν προχώρησε τίποτα…??? …και σε κάθε συνεδρίαση 

λέει το ίδιο πράγμα… ότι… «προσπαθούμε με κάθε τρόπο να λύσουμε το πρόβλημα»…??? 

…(αυτό είπε και τώρα)… και θα ρθείτε πάλι στη Νεράϊδα προεκλογική επίσκεψη σε λίγους 

μήνες… να μας πείτε τί…??? …ότι δεν σας έφτασαν 4 χρόνια να το λύσετε… και θέλετε 

άλλα 4 για να το λύσετε…???  

…όποιος θέλει να δεί όλη τη συνεδρίαση… (οι χρόνοι είναι σε ολόκληρο το βίντεο)… άς 

γράψει στο youtube…  

_________________________________________ 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (7η & 8η 

14/3/2023) 

●●● ερώτηση από το 0:23:45’ …έως το 0:24:55’ …από τα 3:45:10’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απάντηση από το 1:13:05’ …έως το 1:15:05’ …από τα 3:45:10’ λεπτά του βίντεο…!!! 

…………………………………………………. 



●●● 0:23:45’… ΚΡΑΝΙΑΣ… έφτασαν στα αυτιά μας παράπονα από κάτοικο της 

Νεράϊδας… ότι έχει από το 2010… που προσπαθεί να γίνει μια διάνοιξη ενός δρόμου στο 

χωριό… 40 μέτρων… για να φτάνει στο σπίτι του… και από το 2010… ακόμα δεν έχει 

ανοίξει… από ότι μου είπε έκανε και πρόσφατα κρούση και προς εσάς… τώρα τον τελευταίο 

καιρό… είναι δυνατόν…??? …στη εποχή που ζούμε… να υπάρχει σπίτι και να μην έχει 

δρόμο… να φτάσει ο άνθρωπος… να περάσει… ως εκεί…  

●●● 0:24:09:… ΚΡΑΝΙΑΣ… να θυμίσω… προτελευταίο… το πρόβλημα των 

ανεπιτήρητων… είδα ανάρτηση στο facebook… Αντιδήμαρχε… ότι ο Δήμαρχος… στις 

5.5.2019… έχουν συγκεκριμένη αναφορά… στις 5.5.2019… στην Νεράϊδα… σε ομιλία 

του… εσείς κε Δήμαρχε… υποσχεθήκατε ότι… το πρώτο που θα δείτε… μόλις θα 

εκλεγείτε… θα είναι τα ανεπιτήρητα… και ρωτάνε… δεν ξέρω αν το είδατε… την ανάρτηση 

αυτή… τί έχει γίνει…??? …ακόμα…??? …και μάλιστα προσπαθούν να συνεννοηθούν 

μεταξύ τους για να κάνουν συνάντηση με τον Αντιδήμαρχο… δεν το κατάφεραν ακόμα… και 

αυτό γιατί τον τελευταίο καιρό… οι δρόμοι έχουν «στολιστεί» λέει από τα ζώα για το 

Πάσχα… καταλαβαίνετε… (0:24:55’) 

…0:52:35… αρχή απαντήσεων Δημάρχου…  

…0:52:36… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… ΣΑΤΑ… στα χωριά… 2.000.000 ευρώ… έχει 

ολοκληρωθεί στο 70%... αυτή τη στιγμή γίνονται εργασίες στην Πτελοπούλα… & Αγ. 

Θεόδωρο… & στον πρώην Δ. Κάμπου… μέχρι το καλοκαίρι θα έχει ολοκληρωθεί παντού… 

…0:57:37… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ολοκληρώνονται οι παιδικές χαρές και στα χωριά…  

…0:58:10… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… νέο Δημαρχείο…  

…0:58:50… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… οδοφωτισμός…  

…1:02:20… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… αγροτική οδοποιία… 

…1:03:27… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… συντηρήσεις ορεινών περιοχών… 

●●● ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ… ΠΟΥ ΑΦΟΡΟΥΝ ΤΟ ΧΩΡΙΟ ΜΑΣ… 

●●● 1:12:03… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… για διάνοιξη δρόμου (στη Νεράϊδα)… να πώ εδώ πέρα 

ότι… στις διανοίξεις… είναι φυσικό όταν έχει… κάποιος το σπίτι του να θέλει και μια 

διάνοιξη… έτσι… λέμε στο 2023… υπάρχουν δρόμοι οι οποίοι… δεν έχουν διανοιχθεί… και 

μέχρι τώρα… και πρίν δεν ήταν διανοιγμένοι… υπάρχουν όμως περιπτώσεις… που τα 

προβλήματα τα οποία… παρουσιάζονται δεν… δεν σας τα παρουσιάζουν… οι πολίτες… 

δηλαδή όπως σας είπε ο κος Σβερώνης… σε μια περιοχή υπάρχουν… μπροστά ιδιοκτησίες… 

οι οποίες… στις οποίες δεν δίνουν συναίνεση… οι πολίτες που είναι πιο μπροστά… σε ένα 

άλλο… σε μια άλλη περίπτωση… με καθαρισμό δρόμου… πάλι στα ορεινά… στην περιοχή 

της Νεράϊδας… στείλαμε τον άνθρωπο… ο οποίος κατάγεται από εκεί… και έχει και 

μηχανήματα… μας τον υπέδειξε ο ίδιος ο πολίτης… να στείλουμε αυτόν… και είπε ότι δεν 

γίνεται… βρίσκεται σε τέτοιο μέρος… και τέτοια κλήση δρόμου… που φοβάμαι να πάω… 

μάλιστα δεν ξέρω αν το καλοκαίρι… που θα υπάρχουν καλύτερες συνθήκες… αν μπορέσει 

να ξανα πάει να κάνει… την συντήρηση του δρόμου… και όχι την διάνοιξη… γιατί εκεί 

έχει… διανοιχτεί… (1:13:04)…  

●●● 1:13:05’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για τα ανεπιτήρητα… το έχουμε συζητήσει 

πολλές φορές… η δημοτική αρχή…  

…1:13:09:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…για τα ανεπιτήρητα…(διακοπή από κάτω)…  

…1:13:10’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ναι… να πείτε κε Αντιδήμαρχε… 

…1:13:11’:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…για τη συνάντηση… ότι έγινε κάποια πρόταση κ.λ.π.. 

δεν έγινε καμία τέτοια πρόταση…  

…1:13:17’:… ΚΡΑΝΙΑΣ… δεν σας ζήτησαν ακόμα… θα σας ζητήσουν… επειδή έχουν 

πρόβλημα σοβαρό…  

…1:13:11’:… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ… όποτε θέλουν… εγώ είμαι ανά πάσα στιγμή 

διαθέσιμος… δεν έχω κανένα πρόβλημα να συναντηθώ μαζί τους… αλλά μέχρι τώρα 

κανένας δεν έκανε καμία νύξη για συνάντηση…  

●●● 1:13:43’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… θα πούμε… θα σας πώ και για τη 

διαδημοτική…να πούμε λοιπόν για τα ανεπιτήρητα… ότι… έχουν γίνει βήματα… είναι ένα 

εγχείρημα που δεν είναι τόσο απλό… δεν υπάρχουν άνθρωποι…που να μπορούν εύκολα να 

πιάσουν τα ανεπιτήρητα… γιατί είναι ζώα άγρια…που δεν πλησιάζονται… εδώ θα έπρεπε να 

πάμε σε παλιές εποχές με καουμπόϋδες… για να τα πιάσουν… εμείς έχουμε δείξει ποια είναι 



η βούλησή μας… κάναμε κάποιες κινήσεις… μακάρι να μπορέσουμε… είναι πραγματικά ένα 

θέμα που απασχολεί… τους κατοίκους εκεί… και γι’ αυτό και το φέρνουν συνεχώς στη 

συζήτηση… και ενοχλούν και εσάς… αλλιώς δεν υπήρχε λόγος…  

●●● 1:14:21… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ…να συμπληρώσω κάτι δήμαρχε…??? …πρέπει να 

πάρουμε την άδεια… να τα τουφεκίσουμε με αναισθητικές… να τα ναρκώσουμε… και να τα 

κλείσουμε μέσα… δεν μας επιτρέπει ο νόμος… δεν έχουμε το δικαίωμα… ούτε να κάνουμε 

μια περίφραξη… να βάλουμε μέσα… καρπό… για να ρθούν μέσα να τα κλείσουμε… και να 

τα πιάσουμε… δεν έχουμε την δικαιοδοσία αυτή… λοιπόν… ανά πάσα στιγμή… αν μας 

δώσει την άδεια ο εισαγγελέας… εμείς μπορούμε να τα πιάσουμε… αλλά απαγορεύεται 

λέει… να τα κλείσεις με αυτό τον τρόπο… δεν ξέρω τώρα τί διατάξεις είναι… τις 

ψάχνουμε… δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι παράνομο… να πάμε και φυλακή… αλλά να 

είστε σίγουροι ότι… εμείς προσπαθούμε… με κάθε τρόπο να το λύσουμε… το πρόβλημα 

αυτό… προσπαθούμε… ευχαριστώ… (1:15:05’)…  

____________________________________________ 

●●● Βασίλη Κρανιά… σε ευχαριστούμε όλοι θερμά (για ακόμα μια φορά)… και δημοσίως 

σου ζητάμε… στην επόμενη συνεδρίαση να ξαναρωτήσεις για το μέγα ζήτημα αυτό… και όχι 

μόνο γι’ αυτό αλλά και για τα άλλα… αρμοδιότητας δήμου μας Καρδίτσας… και για τις 

πεζογέφυρες «Σωτήρος» και «Τσιροπλάκι»… και για το ποιές συγκεκριμένες ενέργειες έκανε 

πρόσφατα ο δήμος μας Καρδίτσας για να μπεί ο δρόμος «Σαραντάπορα – Νεράϊδα» στην 

ΤΕΡΝΑ… ώστε να μην κινδυνεύουν οι δημότες τους με αποκλεισμό…!!!  

●●● Δήμαρχε και αρμόδιε Αντιδήμαρχε του δήμου μας Καρδίτσας… αφήστε τα λόγια και 

λύστε το πρόβλημα όπως ακριβώς το έλυσαν οι συνάδελφοί σας στον δήμο Λευκάδας…!!! 

…με τον ίδιο ακριβώς τρόπο…!!! 

 

……χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……… 

___________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 14 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 / 21:01’ 

Παραμένει το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα στη Νεράιδα 

    Έχει χαθεί ο λογαριασμός για το πόσες φορές έχει απασχολήσει το Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας, το πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της Νεράϊδας και της ευρύτερης 

περιοχής με τα ανεπιτήρητα βοοειδή. 

   Στη συνεδρίαση της Τρίτης 14 Μαρτίου ήρθε για μία ακόμη φορά, γεγονός που αποδεικνύει 

ότι παρά τις δεσμεύσεις αλλά και τις ενέργειες που αναμφίβολα γίνονται, παραμένει οξυμένο 

και ιδιαίτερα δυσεπίλυτο. 

    Αναφερόμενος επ’ αυτού σε ερώτησή του ο κ. Κρανιάς, μίλησε για αύξηση του 

πληθυσμού, για παράπονα των κατοίκων ου επιχειρούν να κλείσουν ραντεβού με τον αρμόδιο 

αντιδήμαρχο χωρίς να το έχουν καταφέρει και για «στόλισμα» του δρόμων του οικισμού από 

τα ζώα ενόψει Πάσχα… 

    Απαντώντας ο δήμαρχος κ. Τσιάκος είπε ότι έγιναν βήματα για τη αντιμετώπιση του 

προβλήματος αλλά υπάρχουν δυσκολίες. Τα ζώα, είπε, είναι άγρια και απαιτείται πολύ 

εξειδικευμένος χειρισμός, από προσωπικό που δεν είναι εύκολο να βρεθεί. Εξέφρασε πάντως 

την βεβαιότητα ότι η προσπάθεια θα συνεχιστεί και θα υπάρξουν αποτελέσματα. 

    Παρεμβαίνοντας ο αρμόδιος αντιδήμαρχος κ. Παπαδημητρίου, υπογράμμισε πως για την 

διαχείριση του ζητήματος υπάρχουν και λεπτά νομικά ζητήματα. Χαρακτηριστικά ανέφερε 

πως ακόμα και η προσπάθεια συγκέντρωσης των ζώων σε περιφραγμένο χώρο μέσω της 

προσφοράς τροφής, απαιτεί εισαγγελική άδεια, οπότε η κάθε κίνηση πρέπει να γίνεται πολύ 

προσεκτικά και τηρώντας το γράμμα του νόμου. 

    Π.Κ. 

 

……χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……… 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
 

                                   

                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 



 


